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1 HERNEMEN COMPETITIES VANAF 1/8 

 
Hoe ziet de nabije toekomst van onze competitie eruit vanaf 1 augustus? 
Door de verlegging van de datum naar 31 juli komt nu ook het BK meerkampen in gedrang, 
Thomas (LBFA) heeft daarover overleg met HERVE. 
Een van de grote problemen rond opstart van meetings is de jury. Als we als goede huisvader 
rekening houden met alle regels moeten we rekening houden met een beperkt jurycorps. In 
theorie zijn er 71 meetings gepland in augustus, maar een aantal gaan niet mogen doorgaan door 
lokale besturen en een aantal gaan niet willen organiseren. Maar de exacte omvang kunnen we 
nu nog niet inschatten. 
Een andere beperkende factor is dat het aantal opportuniteiten voor deelname van atleten 
beperkt is in een periode dat veel atleten aan zoveel mogelijk competities gaan willen 
deelnemen. 
Er zijn dus 3 beperkende factoren in de discussie: jury, clubs en atleten. Met alle drie de 
stakeholders moet rekening gehouden worden in deze discussie. 
Als we gaan kijken naar het aantal juryleden onder de 65 zijn dit er niet zoveel, en hierin zitten 
dan nog de mensen die in risicogroepen die we ook niet gaan oproepen. 
Een ander risico is dat clubs niet gaan willen organiseren omdat er geen inkomsten gaan zijn 
(geen kantine ed), enkel kosten. Is het een optie om als federatie bij een beperkt aantal 
meetings zelf de kosten te dragen? Dit is niet evident en moeilijk te beslissen op dit moment. 
We zouden eerst moeten weten hoeveel clubs willen organiseren vanaf augustus, voordat we hier 
een echte beslissing in kunnen nemen. 
Gery stelt voor om een werkgroep op te richten rond de heropstart van de competitie. Dit met 
vertegenwoordiging van verschillende groepen. 
Een eventuele samenstelling kan zijn: Patrick Van Caelenberghe (jury), Roel Parys (medische 
commissie), Peter Robbens (BC competitie), Thomas De Bock (atleten), Owen (personeel), Gery 
(raad van bestuur). De raad van bestuur stemt hiermee in.  
Voor de jeugd kan de BC jeugd een standpunt innemen omdat dit toch een zeer specifieke groep 
is. Zij zijn momenteel toch bezig aan een herwerking van de competitieformule voor kangoeroes 
en benjamins. Dit kan een mogelijke grens zijn voor de organisatie van meetings (meeting voor 
kangoeroes/benjamins, meeting voor pupillen/miniemen). 
Wat doen we met de wegwedstrijden? Ook meenemen in de werkgroep? 
 
Golazo heeft contact opgenomen met Gery om een voorstel te doen. Gezien zij ook bezig zijn 
met het herschikken van de meetings van Luik en Heusden en te kijken hoe het concept van de 
Memorial er zal uitzien, willen ze samen met ons het BK AC organiseren in het Koning 
Boudewijnstadion als testcase voor de Memorial. Dit zou eventueel kunnen gepaard gaan met het 
rechtstreeks uitzenden op tv. Voor de organisatie zou hij zich willen baseren op het draaiboek 
van de Bislett Games in Oslo. We moeten er wel rekening mee houden dat we vrij laat gaan 
weten of het BK mag doorgaan op 15 augustus. Bijkomende vraag is hoe we de selectie gaan 
organiseren aangezien het BK in principe 2 weken na opstart van de competities doorgaat. Het 
voorstel is om te baseren op het SB van 2019. 
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De raad van bestuur gaat hiermee akkoord. 
 
BK Meerkampen: afwachten wat beslissing rond BK AC is en on hold zetten (met optie op laatste 
weekend van september indien BK AC op 15 augustus blijft). 
 
 

2 GROEPSAANKOOP HORDEN 

De bestelling bij Nordic zal geplaatst worden. 
 

3 VARIA 

- Volgende donderdag opnieuw rvb op donderdag om 16u30 om beslissingen van de VR te 
bespreken. 

- Groepsaankoop ontsmettende gels: optie om een gezamenlijke bestelling te doen voor alle 
clubs (prijzen zijn vrij concurrentieel). Georges bekijkt of dit via zijn werkgever aan quasi 
dezelfde prijzen kan (voordeel hier is dat er een netwerk van dealers over gans België is 
waar de clubs kunnen gaan afhalen). 
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